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Verslag Algemene Ledenvergadering 

Datum: 8 december 2022 

Locatie: digitaal via Microsoft Teams 

Tijd: 16:00 – 17:30 uur 

 

1. Opening  

De voorzitter, Dirk Schmidt, heet iedereen welkom. Ondanks het lage aantal aanwezigen 

wordt de vergadering gestart om 16:00 uur. Gezien deze lage opkomst bij deze digitale 

vergadering wordt besloten de volgende vergadering fysiek plaats te laten vinden. 

2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

 

3. In- en nagekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

  

4. Verslag vergadering 25 november 2021 

Het verslag wordt door de vergadering unaniem vastgesteld. 

 

5. Aan- en aftreedschema bestuur 

 

De voorzitter is al geruime tijd in functie en wil dit nog continueren. 

 

Penningmeester 

Het vinden van een geschikte kandidaat heeft wat voeten in de aarde gehad. De vorige 

penningmeester heeft vorig jaar afscheid genomen. Op de ALV was er geen lid aanwezig 

die de ambitie en mogelijkheid had om aan de functie invulling te geven. Er is een aantal 

leden voor de functie benaderd waarbij ook bedenktijd is gevraagd door deze leden. (In 

totaal zijn 8 leden benaderd). Deze hebben aangegeven geen 

belangstelling/mogelijkheid te hebben. 

Dirk heeft een goed gesprek gehad met Gert Jan Verploeg. Gert Jan staat hier positief 

tegenover. Dirk is dan ook verheugd mee te kunnen delen dat Gert Jan het 

penningmeesterschap op zich wil nemen voor het komende jaar. 

 

De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord. 

 

Dirk heet Gert Jan welkom binnen het bestuur. Het secretariaat maakt de inschrijving 

KvK in orde. 
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Arco en Hubert zijn beide bestuurslid tot 2023. Hubert is afgelopen jaar ziek geworden. 

Met de resterende bestuursleden is het gat dat hierdoor is gevallen binnen opgevuld. 

Gelukkig gaat het nu beter met hem en zal hij nog verder moeten aansterken. Het 

bestuur hoopt hem in het voorjaar weer te mogen begroeten.  

 

Petra is tot 2026 secretaris. 

 

6. Jaarrekening 2021 Coöperatieve Vereniging Hondsgemet UA & Stichting 

Glasvezelnet Hondsgemet/ Decharge bestuur 

Petra heeft dit jaar het penningmeesterschap op zich genomen, hierdoor had zij een 

dubbele functie. Petra van Kessel geeft een toelichting op de jaarrekening. Er zijn geen 

bijzonderheden en de begroting is op orde. Petra was met name met het operationele 

deel bezig om zorg te dragen dat alles soepel loopt. 

Er zijn geen vragen over de jaarrekening.  

De jaarrekeningen wordt door de vergadering unaniem goedgekeurd. 

In de vorige ALV is duidelijk aangegeven dat de stichting formeel gezien geen 

verantwoording hoeft af te leggen aan de vereniging. Het bestuur wenst echter wel 

degelijk verantwoordelijkheid af te leggen, vandaar dat de jaarrekening van de stichting 

ook wordt gepresenteerd.  

Alle nieuwe bedrijven die op het terrein komen worden automatisch lid van de vereniging. 

Deze leden hoeven geen lid te zijn van stichting Glasvezel. 

Het bestuur wordt décharge verleend voor het gevoerde beleid in 2021. 

De financiële stukken dienen per jaar door een kascommissie te worden vastgesteld. 

Wenselijk kan ook zijn om een accountant hiervoor te benaderen. In de statuten is 

vermeld dat voor de kascommissie per jaar 2 leden dienen te worden aangesteld. Dirk 

Schmidt stelt voor om de stukken door een accountant te laten goedkeuren. Door Park 

concepts worden de cijfers opgemaakt.  

Arian Nout geeft aan dat, als de inzet een halve dag kost, hij graag in de kascommissie 

zitting wil nemen. Gert Jan Verploeg geeft aan dat hij ook bereid is deze functie te 

vervullen. 

Onder voorbehoud van de goedkeuring van de kascommissie gaat de vergadering 

akkoord met de financiële stukken. 

 

7. Bestuurlijke activiteiten 

 

De secretaris, Petra van Kessel, geeft een toelichting op het afgelopen jaar. 

De taken van het bestuur liggen op het gebied van bewegwijzering, beveiliging en 

onderhoud. Het bestuur neemt thans geen extra taken op vanwege het wegvallen van 

bestuursleden. 
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Bewegwijzering 

Over de bewegwijzering is op dit ogenblik niets mee te delen.  

 

Beveiliging 

Petra geeft een toelichting op de werkzaamheden omtrent de branden. Er heerste een 

onveilig gevoel bij de leden van Hondsgemet. Na de eerste nacht is de surveillance 

aangescherpt en zijn extra camera’s geplaatst, onder meer bij Planeffect in de straat 

waar de branden zijn gesticht en ook bij de toegang van de Kraaldert. 

Vervolgens heeft het bestuur op locaties waar branden zijn geweest ook camera’s laten 

plaatsen. Deze beveiliging is naderhand afgeschaald, waarbij de camera bij planeffect is 

blijven staan. Het idee is om de camera aldaar te laten staan. Deze camera zal in het 

eerste kwartaal volgend jaar definitief worden geplaatst. 

Het afgelopen jaar is hierdoor een flinke kostenpost ontstaan, met facturen rond € 

15.000,=, waarvan ca. € 7.000,= door de betreffende VvE is gedekt. 

 

Dit was een van de meest spannende fases die het bestuur en de vereniging hebben 

meegemaakt. Naast dat je de situatie aan de politie moet overlaten, dient ook de 

vereniging na te denken over mogelijke opties voor extra beveiliging. Een van de eerste 

branden is door Hubert tegen gehouden. 

 

Onderhoud 

Arco geeft een toelichting op het onderhoud. 

De camera-kop op Iepenwei is vervangen door een camera met 4 lenzen die de 

toegangspoort overzien. Deze beelden worden permanent opgenomen. 

 

De glasvezelaansluitingen daar vragen continu onderhoud. Er zijn thans zo’n 84 

glasvezelaansluitingen op Hondsgemet. Daarnaast wordt er nog een extra camera 

geplaatst bij het taluut/ trap bij Planeffect. De overgang naar een andere meldkamer 

heeft bijgedragen dat de toegang soepeler verloopt.  

 

Leonie Schuur (gemeente) geeft aan dat de gemeente bezig is om een afspraak in te 

plannen inzake de subsidiemogelijkheid voor wandelpaden, en om de tekeningen te 

bekijken die gemaakt zijn.  

Vanuit de stichting worden er geen middelen vrij gemaakt voor de mogelijke 

wandelpaden. Dit thema wordt volgend jaar verder opgepakt. 

Duidelijk is wel dat wandelpaden noodzakelijk zijn. Ook voor de groenvoorziening wordt 

gekeken naar de mogelijkheden. 

 

8. Begroting 2023 Coöperatieve Vereniging Hondsgemet UA & Stichting Glasvezelnet 

Hondsgemet 

Petra van Kessel geeft een toelichting op de begrotingen. Er zijn geen grote plannen voor 

aankomend jaar, in grote lijn lijkt de begroting op de begroting van het afgelopen jaar. De 

ledenbijdrage wordt niet verhoogd. De verwachte kosten zijn verhoogd met een index 

van 8 tot 9%. Er is nog geen reden tot verhoging van de contributie.  
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Hetzelfde geld voor de Stichting Glasvezel. De ledenbijdrage van Stichting Glasvezel zal 

niet worden verhoogd.  

De begrotingen worden unaniem goedgekeurd. 

 

9. Toelichting acties gemeente West Betuwe 

Leonie excuseert de wethouder. Zijn vrouw is deze week geopereerd aan een 

hersentumor. Hij is op het moment beperkt beschikbaar, wel gaat hij door met zijn werk 

als wethouder. 

Er zijn meerdere gesprekken gevoerd om het verkeersvraagstuk op te lossen. Het gaat 

met name om de weg en de kruispunten. Er worden oplossingen gezocht voor de 

verbreding van de weg en de opties voor voetgangers en fietsers. 

Leonie geeft een toelichting op de ontwikkeling van Hondsgemet-Noord. Scenario’s 

worden bekeken en de invloed van deze ontwikkeling op het verkeer. Het aandachtspunt 

is de reeds de grote verkeersdrukte. 

Het handhaven van de gemeente met betrekking tot het verkeersbeleid is de vereniging 

het afgelopen jaar opgevallen. Er is op het moment, volgens het bestuur, geen misstand 

meer.  

Een extra aansluiting voor openbaar vervoer is een aandachtspunt van de gemeente. 

 

10. Rondvraag en sluiting 

Sluiproutes 

Er zijn een drietal sluiproutes, bij Synergypark zit een hek. 

De voorzitter geeft aan het jaar positief te kunnen afsluiten en hoopt op extra aansluiting 

van de leden tijdens een ALV. Wellicht is het handig om een enquête onder de leden te 

houden om te vernemen wat de wens is voor leden v.w.b. tijdstip van de vergadering.  

Dirk Schmidt dankt de leden voor het bijwonen van deze digitale vergadering, dankt de 

gemeente voor hun inbreng en sluit de vergadering.  

  



 
 

5 
 

 

Besluitenlijst: 

4. Het verslag van 25 november 2021 wordt unaniem goedgekeurd. 

5. De vergadering gaat unaniem akkoord met de benoeming van de penningmeester. 

6.1 Onder voorbehoud van de goedkeuring door de kascommissie gaat de vergadering 

akkoord met de financiële stukken. 

6.2 De vergadering verleent, onder voorbehoud van goedkeuren door de 

 kascommissie, décharge aan het bestuur. 

8. De begrotingen 2023 wordt unaniem goedgekeurd. 

 

 

 

Actiepunten: 

 

 

 

 

 


